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Närvarande    Mikael Rännar, Ordförande

Majlis Israelsson, Ledamot

Kjell Karp, Ledamot/Vice Ordförande

Magnus Sandberg, Ledamot

Gun-Inger Renkonen, Suppleant

Ordförande Mikael Rännar

Sekreterare Magnus Sandberg



Protokoll 5/2022

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.

2. Val av Ordförande 
    för mötet

Mötet valde Mikael till Ordförande.

3. Val av Sekreterare
    för mötet

Mötet valde Magnus till Sekreterare.

4. Val av Justerare för
    mötet

Mötet valde Magnus och Mikael till 
Justerare.

Magnus och Mikael

5. Godkännande av  
    dagordning

1 tillägg gjordes.

Punkten ”Resebidrag 
informationsdagar med 
Domarkommittén i SBF” lades till 
och blev punkt 15 a).

6. Föregående 
    protokoll

Protokoll 4/2022 godkändes och 
lades till handlingarna.

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport.
Kassör Majlis berättade att det finns 
62.369 kr. på banken och ca 4.200 kr.
i handkassan.

b) Medlems- och licensantalet.
Kassör Majlis berättade att klubben 
har 27 medlemmar och 25 personer 
har löst licens för 2022. 

 

8. Meddelanden a) Info från Förbundsmötet 23-24/4
2022.
- Det var ett möte relativt fritt från 
heta diskussioner.
- En motion från VAR (Varbergs BK 
Kulknappen) gällande enhetlig 
klädsel kommer att diskuteras vidare.



b) Umeå Bouleallians.
- Umeå Kommun, som hyr Umeå 
Boulehall, har blivit uppsagda av 
Fortifikationsverket. Hallen är 
uppsagd till mitten av 2023.
- Boulehallen är stängd fr. o. m. den 
1/6..

9. Tävlingar a) Den Vandrande Ankan.
Tävlingen kommer att spelas den 8/5 
på Backens Boulevard.

b) KM.
- 10/9 (Trippel. UK sätter ihop 
   lagen)
- 3/12 (Skytte + Singel. På kvällen 
   anordnar vi en Julmiddag)
- 4/12 (Dubbel)

c) Julskinkan.
Spelas följande datum:
28/11, 30/11, 7/12, 12/12 och 14/12.

10. Klubbkläder a) Nya klubbkläder
Inger informerade om ett upplägg 
genom Stadium där vi skriver ett 
kontrakt med dom på 3 år. Kontraktet
innebär att klubben initialt köper 100 
loggor. Varje medlem kommer att 
kunna göra individuella val av kläder.
Man gör valet genom att gå in på 
Stadiums hemsida och välja ett plagg.
Loggan trycks sedan på plagget. Man
kommer att kunna välja sina initialer.

Vi tog beslutet att skriva ett kontrakt 
med Stadium på 3 år.

11. Roller i styrelsen a) Uppgifter.
Vi ögnade igenom ett förslag som 
Majlis gjort. Diskussionen bordlades 
till nästa möte.

12. Träningarna i 
      sommar

a) När börjar vi träna utomhus.
Vi kör igång måndag den 16/5.



b) Avgift.
Vi beslutade att ta ut en 
sommaravgift på 50 kr för hela tiden 
utomhus.

13. Medlemsmötet a) Datum.
Vi kollar upp om det finns tid för 
detta innan sommaren.

14. Välkomstpaketet a) Aktuellt läge.
Vi beslutade att ta upp det på nästa 
styrelsemöte.

15. Övriga frågor a)  Resebidrag informationsdagar 
med Domarkommittén i SBF.
Kjell är anmäld till Domarträffen i 
Luleå den 7/5. 
Vi tog beslutet att bidra med 
kostnaden för resan ToR.

16. Nästa möte Inget nytt datum bestämdes då 
Magnus inte har ett klart schema. När
det är klart bestäms datumet.

167 Mötets avslutande Ordförande Mikael avslutade mötet.

        

      ____________________________                   _____________________________ 
              Mikael Rännar, Ordförande                             Magnus Sandberg, Sekreterare
                                 


